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CSEMPESZAKÜZLET
A KUCORGÓNÁL

Csemperagasztó
FLEX ragasztó

1100 Ft/kg
1800 Ft/kg

3290 Ft/vödör

5900 Ft/tekercs

BELTÉRI FALFESTÉK
15 l
ÜVEGSZÖVET HÁLÓ
145 g

HOMLOKZATI HÕSZIGETELÕ RENDSZER
DÖRZSVAKOLATTAL EGYÜTT:

3 cm: 1550.- 4 cm: 1650.- 5 cm: 1800.-
Ha most vásárol,

a dûbelt ajándékba adjuk!

T: 258-3019, 06-20/245-3728
Nyitva H-P: 8-17. Szo: 8-13 óráig

Bp. XVII. Kucorgó tér 1.
(Pesti u. 368.)

ZALAKERÁMIA CSEMPÉKRE
NOVEMBER HÓNAPBAN

-5% KEDVEZMÉNY!

Újra nyitva a posta szombaton!

November 3-ától ismét kinyit minden szombaton 8-12 óra között 
az Elágazásnál a kerületi főposta, amelyet év eleje óta tartottak hét-
végeken zárva, a racionalizálásra (ui. a Tesco-ban van szombaton 
nyitva tartó posta) hivatkozva. Riz Levente polgármester köszönetét 
fejezte ki a kerületi lakosoknak, akik aláírásukkal segítették a folya-
mat visszafordítását, és a következőkben foglalta össze a történte-
ket: Amikor január végén megtudtuk, hogy a Magyar Posta vezetői 
meg kívánják szüntetni a kerületi főposta szombati nyitva tartását 
– tettük a kötelességünket. Célunk az volt, hogy meggyőzzük a 
döntéshozókat: intézkedésük megalapozatlan, hátrányosan érinti 
az itt lakó embereket, ezért vissza kell vonni. Ennek érdekében 
háromszor tárgyaltunk a Postával, készítettünk forgalomszámlá-
lást, hogy igazunkat alátámasszuk (1020 embert számoltunk meg 
egy január végi szombaton), több levelet írtam a cég vezetőinek. 
Hangsúlyoztuk: egy 82 ezres kerület városközpontja nem marad-
hat szombaton postai szolgáltatás nélkül, az itt élők hétköznap 
dolgoznak, a hétvégén tudják leginkább postai ügyeiket intézni, 
forgalomszámlálásunk is ezt bizonyította. 

Hogy további súlyt adjunk érveinknek, aláírásgyűjtést indítot-
tunk, szombatonként ott álltunk a bezárt Posta előtt, a gyűjtés 
folyt a Polgármesteri Hivatalban és az Okmányirodán is. Közel 
négyezer kerületi lakos állt ki így a kerület érdekében. Az íveket 
aláírta a kerület országgyűlési képviselője, valamint pártállásra 
való tekintet nélkül képviselőtestület döntő többsége. Elértük, 
hogy a cég megváltoztatta döntését és újra kinyit szombaton-
ként a keresztúri Főposta. Meggyőződésem: mindez csak úgy 
sikerülhetett, hogy a kerület polgárai összefogtak! Az igazi ér-
dem az övék, az embereké, akik aláírásukkal, személyes fellé-
pésükkel az ügy mellé álltak. Akik elhitték, hogy civil állásfogla-
lásuknak van értelme, jelentősége. Ez egy szinte példa nélküli 
közös akarat, amely révén megvédtük Rákosmentét. Köszönöm 
mindenkinek, aki ebben segítségünkre volt. A jövőben is erőtel-
jesen fel fogunk lépni a kerület érdekében, legyen szó bármi-
lyen hátrányos központi intézkedésről, és ha szükséges, ismét 
segítségül hívjuk az itt élő embereket.      Dudás László

A DUGÓ, MINT KÖZVETLEN TAPASZTALAT

A fővárosi megbízott látogatása Rákosmentén

Alexa Györgynek, a XVII. kerü-
let országgyűlési képviselőjének 
meghívására az MSZP helyi alap-
szervezetének volt a vendége 
október 31-én Steiner Pál, párt 
fővárosi frakciójának vezetője. A 
sorozat részeként olyan főváro-
si és országgyűlési képviselőket 
láttak vendégül eddig is, akiknek 
munkája kapcsolódik Rákosmente 
életéhez, ezért Steiner urat is el-
sősorban mint a miniszterelnök 
közelmúltban kinevezett fővárosi 
megbízottját hívták meg. Alexa 
György bevezetőjében hangsú-
lyozta, fő céljuk az információk 
adása és kapása, s ebből a ven-
dég már közvetlenül is kapott, hisz 
hiába indult el 16 órakor a Belvá-
rosból (Minő naivitás! a szerk.), 
csak egyórás késéssel érkezett 
meg a 17 órára meghirdetett saj-
tótájékoztatóra… Mindennek oka 
pedig kerületünk fő bajában, a kö-

töttpályás tömegközlekedési esz-
közök hiányában gyökeredzik, és 
kiegészül a kerület és agglomerá-
ciója robbanásszerű fejlődésével.

Kiderült, a kormányfő megbí-
zottja valaha Rákoscsabán élt, s 
akkori emlékei alapján gondolta, 
elég lesz egy óra. Mindenesetre 
a borzasztó, kétórás, gépjármű-
folyamban töltött idő még elkö-
telezettebbé tette az iránt, hogy 
történjen valami a kerület köz-
lekedése ügyében. Elmondta, 
a Budapest Szerződéssel kap-
csolatban a közelmúltban tár-
gyalt Kiss Péter kancellária- és 
Bajnai Gordon önkormányzati 

és területfejlesztési miniszterek-
kel az összes tervről. Mindketten 
nagyon együttműködők voltak, 
és így már november közepén 
várható a kormánydöntés az el-
sődlegességekről. A Pesti úti 
buszfolyosót (melynek megvaló-
sulása információink szerint idén 
már háromszor került veszélybe) 
Bajnai Gordon is feltétlen idén 
megvalósítandónak minősítet-
te. Ehhez kapcsolódóan Alexa 
György megjegyezte, nagy segít-
ség lesz a buszfolyosó, de csak 
tüneti kezelés, az igazi megol-
dást csak a vasúti átjárók szint-
beli keresztezése hozhat, ami-
ről még tervek sem készültek. A 
vendég elismerte, hogy az elma-
radásokban „sokszor van sara a 
fővárosnak” is, mert például ha 
egy Európai Uniós pályázat rész-
letes kiviteli tervet kér, akkor nem 
lehet csupán megvalósítási terv-
vel benyújtani… Az M0-ás részle-
ges átadása még ronthat is a ke-
rület helyzetén. A most felmerült 
Külső kerületi munkáskörút nem 
igazán érinti Rákosmente prob-
lémáit, az elővárosi vonatok sűrí-
tése amennyit előnyt hoz, annyi 
hátrányt is okoz a gyakrabban le-
zárt sorompók miatt… D. L.

LENG A ZÁSZLÓ! Nagyot ugrottunk tavaly óta, hogy új vezetése lett a 
kerületnek. Akkor – alig állt föl a friss képviselő-testület – nyakukba kap-
ták a szabadságharc és forradalom 50. évfordulójának ünneplését, s az új  
– még elődeik által megálmodott – emlékmű felavatását. Akkor esett meg, 
hogy a szobor melletti három zászlórúdból csak kettőn lengetett lobogót 
az októberi szél: egy magyar és egy kerületi zászló lett felhúzva, a harma-
dik – vélhetően Európai Uniós – üresen maradt. A nagypolitikai felhangok 
és friss képviselők szondázása alapján valószínűsíthető, nem zászlóhiány 
vagy feledékenység okozta a mulasztást (már aki ezt annak veszi), hanem 
félig kimondott EU ellenesség… Azóta eltelt egy év, s – bevallom nékem 
örömömre szolgálóan – idén október 23-án már ott lobogott a kék zászló is 
az ünnepen. Azt már csak remélni merem, hogy ehhez nem az adta a meg-
győző utolsó lökést, hogy kerületünk végre milliókat nyert egy EU-pályáza-
ton, s további projektekkel készül bevenni Brüsszel bürokratáit…D. L.


